



Protokoll Styrelsemöte 25-3

25-06-10

Datum: 2025-06-10

Närvarande:

Per Lindvall	PL
Daniel Björndahl	DB
Stefan Jaensson	SJ
Tomas Skeppmark	TS
Lars Edwall	LE
Christer Looström	CL
Joakim Andreasson	JA

Frånvarande: Hans Börjesson HB

1. **Mötets öppnande**

Ordförande PL öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

3. **Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes

4. **Tävlingssäsong 2025 (DB)**

3 Cupseglingar har avverkats och alla har fungerat bra. Återstår SM i Nynäshamn och Viken Cup. NM i Danmark, EM i Tyskland och VM i Italien återstår också

5. **Seglingsprogram 2026 (DB)**

Säsongen 2026 diskuterades. Mötet bestämde att SM ska seglas i Varberg 2026. Möjliga platser för cupseglingar är Kvarnviken, Malmö, Kalmar, Skanör, Lysekil, Saltsjöbaden. 2026 kommer att ha 6 cupseglingar där NM i Sverige ska ingå.

VM Danmark

EM ev. norra Eurpa

Distriktmästerskap diskuterades och bör samordnas med cupseglingarna.

Säsongen 2027 har VM i Thailand, Vi ska ansöka om EM i Sverige.

6. **Kontakt med våra fleets (SJ)**

Stefan hade inget att rapportera.



Protokoll Styrelsemöte 25-3

25-06-10

7. Ekonomi & Medlemsläge (TS)

Kassan uppgår till 68.776,- kr.

106 medlemmar hittills 2025.

Höjd årsavift skall föreslås på årsmötet för att minska underskott. Tomas tar fram nytt budgetförslag och mailar ut till styrelsen

Tidningen OKDIA skall bara delas ut på Cupseglingarna, ej skickas ut.

Vi kommer ej att delta på båtmässa 2026.

8. OKDIA (PL)

Per hade inget att rapportera.

9. Öppna punkter

2025 har vi tre sponsorer, North , Segelmakaren i Råå och One Design Center.

Uppdatering mailregister pågår men inte i den takt som är önskvärd.

Per bad om ursäkt för glömska och återkommer med uppdaterat förslag på profilkläder snarast.

10. Övriga frågor

Angående förslag på ny kassör ska Per kontakta Jonas Lagner i valberedningen och uppmana honom att samordna med Håkan Svesson.

Tomas har en arbetsbeskrivning för kassörsarbetet.

Ett konstituerande möte skall hållas direkt efter årsmötet och justeras omgående. Detta för att underlätta bytet av kassör.

Tomas kvarstår som webmaster tillsammans med Joakim.

Mötet diskuterade olika sätt att marknadsföra OKjolleklassen.

Samordning med andra klasser i cupseglingarna, mana på lokala förmågor och att knyta an till jolleseglare som slutat är viktigt.

11. Nästa möte

Tisdagen 12 augusti 2025 kl. 19:00

12. Mötets avslutande

PL avslutade och tackade för mötet.